
 

Protokoll nr 1 fört vid 

Årsmöte PRO Skallsjö 2024-02-21 
 

Närvarande: 99 medlemmar (49 kv, 50 m) 
 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Ulf Hiller hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  
 

2. Fråga om mötets behöriga utlysande 
Mötet beslutar att mötet anses behörigt utlyst. 
 

3. Parentation 
Monica Hellström tänder ett ljus, och håller en tyst minut och läser en dikt till 
minne av de medlemmar som gått bort under året. 
 

4. Fastställande av dagordning 
Förslag till dagordning fastställs. 
 

5. Val av protokolljusterare tillika rösträknare 
Till att räkna röster samt att justera dagens protokoll föreslås och väljs Agneta 
Nilsson och Eva Sjögren .   
 

6. Nya medlemmar 
Två nya medlemmar hälsas välkomna. 
 

7. Val av ordförande för årsmötesförhandlingarna 
Till att leda årsmötesförhandlingarna föreslås och väljs Jon Haraldsson, 
ordförande i kommunens Stöd och omsorgsnämnd. 
 

8. Val av sekreterare för årsmötesförhandlingarna 
Till sekreterare för årsmötesförhandlingarna föreslås och väljs Monica Hellström. 
 

9. Verksamhetsberättelse 
Verksamhetsberättelsen föredras och läggs till handlingarna.  Se bilaga 1. 
 

10. Ekonomisk berättelse 
Den ekonomiska berättelsen, vilken finns tillgänglig på mötet, föredras, noteras 
och läggs till handlingarna. Se bilaga 2. 
 

11. Revisionsberättelse 
Revisor Roger Persson föredrar revisionsberättelsen, vilken noteras och läggs till 
handlingarna. Se bilaga 3. 
 
 
 
 



 

12. Fastställande av resultat- och balansräkning 
Resultat- och balansräkning fastställs. Se bilaga 4. 
 

13. Beslut om ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023 
På förslag från revisorerna beviljas styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
2023. 
 

14. Beslut om resultatdisposition 
Mötet beslutar att föra över årets balanserade resultat till nästa år. 
 

15. Presentation och fastställande av verksamhetsplan och budget 2024 
Monica Hellström presenterar förslag till verksamhetsplan och Ulf Hiller förslag 
till budget för 2024, vilka fastställs av mötet, se bilaga 
 

16. Val  
Styrelsen väljs enligt följande: 
a) ordförande  2 år Ulf Hiller 
b) sekreterare  2 år Monica Hellström  
c) kassör  1 år vakant (styrelsen sköter uppgiften) 
d) ledamot  2 år Kajsa Ryttinger  
e) ledamot  2 år Berit Johansson 
f) ersättare  1 år Paul Käll  
g) ersättare  1 år Roland Sätradahl  
 
Revisorer väljs enligt följande: 
h) revisor  2 år Per-Anders Tornås  
i) ersättare  1 år Agneta Nilsson  
 
Valberedning väljs enligt följande: 
j) Sammankallande 1 år Margaretha Collin  
k) ledamot                                        1 år Conny Carlsson 
l) ledamot   1 år vakant 
   
 

17. Motioner 
Inga motioner har inkommit. 
 

18. Avtackningar 
Monica Hellström tackar Jon Haraldsson för hans insats med en blomma. 
För sina mångåriga insatser för föreningen avtackas Rune Aldén med en blomma. 
 

19. Avslutning 
Ordförande Ulf Hiller tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
 
 
 
 



 

 
Vid protokollet:   Monica Hellström  
 
 
 
 
Justeras: 
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Ulf Hiller   Agneta Nilsson  
Ordförande   Protokolljusterare 
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Eva Sjögren 
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Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2023 
 

Efter flera år med pandemi var 2023 ett år där vi kunde bedriva verksamheten som vanligt 

igen. Och vilken verksamhet det blev. Nya medlemmar strömmade till och aktiviteten har 

varit riktig hög. Antalet deltagare på träffarna har varit glädjande högt, mestadels över 100 

och som mest ca 140 medlemmar. 
 

Styrelsen har under året bestått av sju ordinarie medlemmar och två ersättare. 
 

Styrelsen har under året haft följande sammansättning 
 

Ordförande   Ulf Hiller   

 

Vice ordförande och sekreterare Monica Hellström  

 

Kassör Styrelsen 

 

Studieorganisatör  Kjell Björkander 

 

Ledamot   Bo Lundman 

 

Ledamot   Kajsa Bergeld 

 

Ledamot   Rune Aldén 

 

Ledamot   Kajsa Ryttinger 

 

Ersättare   Paul Käll 

 

Ersättare   Berit Johansson 

 

 

Revisor   Roger Persson 

 

Revisor   Per-Anders Tornås 

 

Ersättare   Annika Nyström 

 

 



 

Styrelsemöten 

Styrelsen har haft elva protokollförda sammanträden under året. 

 

Expedition 

Under hösten öppnades Trevnaden för kaffeservering under två lördagar, i oktober 

respektive november. I november i samband med att Floda Torg hade julmarknad. 

Akvarellgruppen passade även på att ställa ut sina alster i Annexet. Såväl caféet som 

utställningen hade många besökare. 

 

Medlemsantalet 
2023-12-31 uppgick antalet medlemmar till 486 st, varav 287 kvinnor. En del medlemmar har 

dessvärre gått ur tiden men vi har också haft glädjen att hälsa flera nya medlemmar 

välkomna.  

Kontaktombuden 

Kontaktombudssamordnaren Kajsa Bergeld hade två sammankomster med 

kontaktombuden. Programbladen delades ut två gånger under året. 

Kontaktombuden gjorde såväl kondoleansbesök som uppvaktningar av medlemmar som 

fyllde 90 år. 

Cirkelledarna 

Tillsammans med studieorganisatören Kjell Björkander och ABF hade cirkelledarna två 

sammankomster under året. 

Valberedningen 

Valberedningen består av Margaretha Collin, sammankallande och Conny Carlsson. Det är 

angeläget att få in ytterligare en ledamot. 

Kommittéer och funktionärer 

Under 2023 var ca 40 personer engagerade i kommittéer och som kontaktaktombud. Många 

hade flera uppdrag. 

Välkomstmöte 
Nya medlemmar bjöds in till en informationsträff tillsammans med styrelsen, då vi fick 

möjlighet att presentera oss för varandra och delge varandra förväntningar på föreningens 

verksamhet i framtiden. 

 

Medlemsmöten/Månadsträffar 

 

Januari: Bengt-Åke Öhgren visade bilder och berättade om ”Skönheter i 

ett hotat Arktis” 

 

Februari: Lilla Bandet underhöll med sång och musik. 

 



 

Mars, årsmöte: Åsa Lilliestam från Sjöfartsmuséet berättade om ”Kvinnor till 

sjöss” 

 

April: Läkaren Brita Eklund talade om ”När glömskan blir en sjukdom” 

och Ukulelegruppen Strings Singers spelade och sjöng 

 

Maj: Våravslutningen med korvgrillning och poängpromenad hölls vid 

Garveriet. 

 

Augusti: Lasse Petersson sjöng och berättade ”Från Strömstad till Öckerö” 

 

September: ”Värmland i våra hjärtan” framfördes av Björn och Sten 

 

Oktober: Pecke Polis berättade om hur man undviker bedrägeri, varvat 

med visor. 

 

 

November: Karl Granehed uppträdde som Elvis  

 

 

December: Vi besöktes av ett luciatåg från Uddaredsskolan. 

 
Föreningens övriga engagemang: 
 
Våra representanter har deltagit vid följande tillfällen: 

Boulealliansens årsmöte. 

Distriktets årsmöte och höstmöte i Trollhättan. 

Ordförandekonferenser och dialogmöten i Trollhättan. 

Kommunens volontärträffar. 

Möten i Lerums Samorganisation. 

Möte för studieorganisatörer med distriktet 

Våra representanter har engagerats i följande verksamheter: 

Tillsammans med Lerums kommun drev vi Café Dagny dit pensionärer kunde komma för 

att få hjälp med digitala problem. 

Representanterna i kommunens pensionärssamråd besvarade tillsammans med PRO Lerum 

och SPF kommunens remiss angående hur samrådet ska bedrivas/organiseras i framtiden. 

Lerums biblioteks seniorråd. 

Utbildningar. 

Företrädare för vår förening deltog i distriktets utbildningar såväl digitala som fysiska. 

Styrelsen fick en IT-genomgång av distriktets IT-ansvarige Kjell Lundmark. 

Resor, studiebesök och andra gemensamma aktiviteter 

Fyra pub-kvällar hölls i Trevnaden 

Rom - resp whiskykunskapskvällar har hållits i Trevnaden. 



 

Promenader i Floda ”då och nu”. 

Statyvandringar på flera olika platser i Göteborg. 

Kvällar under olika teman, såsom grillning, tacobuffé mm hölls. 

En bussresa till Mölndals muséum med guidning och fikastund bjöds ett 50-tal medlemmar 

på. 

I julveckan serverades grötfrukost tre morgnar till självkostnadspris till ca 90 medlemmar 

med underhållning av Paul Käll. 

Under Floda Torgs julmarknad hade föreningen en konstutställning i Annexet och 

kaffeservering i Trevnaden. 

 

Vårlunch 
Vårlunchen för föreningens funktionärer hölls på Sjölyckan. 

 

Avslutningsord 

Avslutningsvis kan styrelsen konstatera att efter flera år med pandemin hade aktiviteterna i 

vår förening fått ny fart och många medlemmar aktiverade sig och många nya aktiviteter 

startades. 

Styrelsen vill härmed tacka för allt engegemang och arbete som lagts ner och all glädje som 

visats och vi hoppas att 2024 med gemensamma krafter skall fortsätta i samma anda. 

 

 

 

Floda den 5 februari 2024 

 

Ulf Hiller    Monica Hellström  

Ordförande    Vice ordförande, sekreterare 

 

Kjell Björkander     

Studieorganisatör   Kassör 

 

 

Rune Aldén    Kajsa Bergeld 

Ledamot    Ledamot 

 

 

Kajsa Ryttinger   Bo Lundman 

Ledamot    Ledamot 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Verksamhetsplan 2024 
 

 

PRO Skallsjö arbetar utifrån det handlingsprogram som antogs av PRO-kongressen 2022.  

 

Föreningens verksamhet, som stod nästan helt stilla under pandemiåren, tog rejäl fart under 

2022 och ökade ytterligare under 2023. Vårt mål är att bredda aktiviteterna ytterligare under 

2024, inte minst mot bakgrund av alla nya medlemmar. Vi vill ta tillvara och arbeta vidare 

med såväl gamla som nya idéer och krafter. 

Föreningen vill lyfta fram de positiva sidorna i pensionärslivet, även för nyblivna 

pensionärer. Tillsammans ska vi arbeta för att främja den sociala kontakten och för att 

motverka ofrivillig ensamhet. Social samvaro, friskvård, utbildning och kultur är viktiga 

inslag i verksamheten och hjälper oss att behålla en positiv livssyn och ett längre aktivt liv.  

Det krävs handlingskraft för att möta situationer för den enskilde pensionären i samhället. 

Därför vill PRO Skallsjö ägna särskild uppmärksamhet åt frågor som är angelägna för oss 

pensionärer. Vi vill medverka till att samhället ska präglas av solidaritet, rättvisa och 

medmänsklighet. Alla, även pensionärer, ska ha rätt till ekonomisk trygghet och känna 

trygghet i såväl boende som livsmiljö. Vår förening för regelbundna samtal med kommunens 

politiker (i till exempel Kommunens Pensionärssamråd) för att påverka och förbättra 

vardagen för oss pensionärer. 

Vi strävar efter att vår verksamhet ska göra pensionärernas liv friskare och roligare. Det gör 

vi genom att erbjuda studiecirklar och andra aktiviteter, såväl av utvecklings- som 

trivselkaraktär för våra medlemmar. 

Genom att utveckla samarbetet med andra PRO-föreningar kan vi också bredda 

aktivitetsutbudet och öka möjligheterna till gemenskap. 

 

Under verksamhetsåret 2024 är målet för PRO Skallsjö att arbeta för att 

 

• Vara en förening för så många pensionärer som möjligt i Floda, Tollered, Stenkullen 
och Gråbo 
 

• Motverka ofrivillig ensamhet  
 

• Öka medlemsantalet 
 

• Kartlägga och infria nuvarande, nya och blivande medlemmarnas förväntningar  
 

• Uppmärksamma pensionärernas intressefrågor 



 

 

• Utveckla studieverksamheten 
 
 
 

• Uppmuntra spontana initiativ till aktiviteter 
 

• Stärka vår förening genom utbildning av förtroendevalda och övriga ledare  
 

• Fortsätta ha en bra kommunikationen mellan medlemmar och förtroendevalda 
 

• Intensifiera samarbetet i Lerums samorganisation till gagn för pensionärerna i hela 
kommunen 
 

• Öka samarbetet med andra PRO-föreningar, till exempel PRO Lerurm. 
 
 

 

 

Floda i november 2023 

Styrelsen för PRO Skallsjö 

 

 

 

 

 

 


